














 

  

證書編號 Certificate Number: CIMB-CAP-2203-024 

DIMENSIONS: 23.8cm (Width) 23.7cm (Depth) 41.3cm (Height) 

NAME:  

Modern Long-Neck Vase with a Lion Frolicking with a Ball in Foreign 

Colors on a Blue Background 

2022.01.25 

尺寸規格：闊 23.8cm 深 23.7cm 高 41.3cm  

名稱：近仿藍地洋彩獅子戲球長頸瓶 
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Brief Description of CIMB-CAP-2203-024 

This long-neck vase is distinguished by classic elegance and beauty coupled with a new decorative style that demonstrates the imperial aesthetic. The neck and body are covered with cloud patterns in a blue glaze. Yellow belts, which are clear and 

natural, appear on the shoulders and foot. The theme pattern is a lion frolicking with a ball. Raising its head, the lion is chasing the ball. Its eyes are blue, while its fur and the flames are of red underglaze. 

Red and blue colors enhance each other’s beauty and create a gorgeous effect, set off by a lustrous and white glaze. The furry lion is lifelike, thanks to refined and detailed painting skills. Its expression is naive and vivid, epitomizing the extraordinary 

painting skills of imperial painters.  

Market price: USD19,400-25,900 

 

產品簡述：CIMB-CAP-2203-024 

本拍品造型為長頸瓶，其外型追求俊秀古雅之美，於此基礎之上則賦予新的裝飾風格，宣示皇家的審美品味。 

本長頸瓶通體上下繪藍釉雲紋飾，瓶頸底部過渡黃釉帶清晰自然，主題紋飾為一獅戲繡球圖。 獅仰首玩球，前趨追球，以青花繪眼睛，以釉里紅繪獅身毛髮及紅繪火焰。 

紅藍相間，互為輝映，在瑩潤細白的釉面襯托之下，令人頓生驚豔之美。 其畫工用筆精細，對獅子之刻畫纖毫畢露，毛髮茸茸之感盡現眼前，神態之憨拙逼真，更彰內府良匠畫藝之能事。 

實惠为一件藍釉洋彩精品，值得收藏。  
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